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Närvarande: Björn Lager, Christer Sjöberg, Marie Jauhiainen, Tomas Andersson, Kjell G 
Sjöö, Ulrika Leray, Håkan Kassman, Britt-Marie Carlsson
Inez Eriksson, Kaj Eklund – SFF:s revisorer p 1 - 4
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2006-11-11
 
§ 1                 Mötet öppnas

                      Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna till kvällens styrelsemöte.

 
§ 2                 Dagordning

                      Mötet godkände dagordningen.

 
§ 3                 Protokolljusterare

                      Kjell G Sjöö utsågs att justera protokollet tillsammans med Björn Lager.

 
§ 4                 Ekonomi

                      Möte med banken:

                      Ordförande redovisade från mötet tillsammans med Sörmlands Sparbank.

                      Styrelsen har varit i kontakt med banken ang ev lån för att finansiera byte av mätare, 

värmeväxlare mm. En diskussion har även skett med Vattenfall när det gäller övertagande

av hela sekundärnätet och montering av       primärväxlare med mätning. En arbetsgrupp har 

bildats, där även Kaj Eklund, SFF:s revisor ingår.

 

                      Kvartalsredovisning:

                      Genomgång av Balans- och Resultatrapport tom september 2006. 

 

                      Obetalda kvartalsavgifter:

                      Tyvärr har vi en del kvartalsavgifter som inte betalas i rätt tid. Styrelsen diskuterade detta

och har beslutat att fr o m Januari 2007 kommer en påminnelse med dröjsmålsavgift att 

skickas ut direkt efter förfallodag och sker inte betalning inom angiven tid lämnas ärendet 

över till kronofogdemyndigheten för åtgärd. 

 
§ 5                 Inkomna skrivelser

                      Inga skrivelser har inkommit.

 



§ 6                 Övriga frågor

                      Björn Lager informerade att kontraktet med Entreprenören när det gäller snöröjningen är 
klart.

 
§ 7                 Nästa möte

                      Torsdagen den 14 december kl 19.00 hos Kjell G Sjöö.

 
§ 8                 Mötet avslutas

                      Ordförande Björn Lager tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

 
Vid protokollet

 

 
Britt-Marie Carlsson

 
Justeras

 

 

 
Björn Lager                                                                     Kjell G Sjöö


